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SU møte #7-2024
Intern Protokoll

Dato:
Tid:

06.12.2024
15.30

Emne: SU møte #7-2024

Plassering: Møllergata 39

Tilstede: Harald Kvande (Leder), Tommy Botten Jensen, Anna Fasting, Anders
Mæland, Sten Rune Myrland (MSJ), administrasjon: Knut Lien

Ikke møtt: Kristian Moxnes

Agenda

SAK Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenne referat SU møte #6 2024. Alle Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning

3 Beslutningsprosesser i SU AM Beslutning

4 Orientering etter deltagelse under Sveriges BAS kurs KL Orientering

5 Søknad om fritak flytevest Alle Beslutning

6 Oksygenhopping Alle Beslutning

7 Invitasjon/søknad fra Grenland FSK om gjennomføring
av oksygenhopping for opplæring og skolering av
hoppmestre

Alle Beslutning

8 Egenerklæring istedet for legeundersøkelse kurselever Alle Beslutning

9 Digitalt tandemskjema Alle Diskusjon

10 Arbeidsmetode i SU - Kanban Alle Beslutning

11 Eventuelt Alle Diskusjon

12 Neste møte Alle Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne referat SU møte #6-2024.

Vedtak:

Referatet fra SU-møte #6 er tidligere godkjent

Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet

Ingen habilitetsproblemer identifisert.

Beslutning

3 Beslutningsprosesser i SU

Bakgrunn/Kommentarer/Formål:

Med potensielt 7 personer i SU møter fremover ble det fremlagt ønske om en diskusjon
omkring hvordan SU ønsker å ta beslutninger.

Det har vært litt uklart for enkelte i SU hvordan man fatter beslutningen. Dette er et
forsøk på å avklare “spillereglene” på forhånd, slik at det er klart for oss hvordan vi gjør
dette fremover.

Dette forplikter SU til å prioritere å stille på SU-møter for at SU skal kunne fatte
beslutninger. SU bør ikke fatte beslutninger uten at vi får saken belyst fra flere sider, dette
for å sikre kvalitet i beslutningene.

Dette blir en prioritering mellom kvalitet og effektivitet, og vil muligens føre til at SU må
utsette møter dersom flere blir forhindret i å møte.

Forslag til vedtak:

Saker som er merket “Beslutning” besluttes ved avstemning fra de sittende
SU-medlemmene. (Fagsjef har talerett, men ikke stemmerett. MSJ har talerett, men ikke
stemmerett før han blir tatt opp som fullverdig medlem av SU.)

For at SU skal være beslutningsdyktig, skal det minst være 4 møtedeltagere med talerett
representert. Dette for å sikre at nok argumenter både for og imot forslag blir fremmet.

Det vil være mulig å få referatført sin stemme om ønskelig.

For at et forslag skal bli vedtatt, må minst 3 SU-medlemmer stemme for forslaget.

I saker der det er like mange stemmer for og imot, har SU-Leder dobbeltstemme.

Beslutning
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Det finnes ikke noen veto-rett mot forslag.

Beslutningssaker skal legges i agendaen minst dagen før SU-møtet.

Vedtak:

SU er vedtaksført når over halvparten av medlemmene er til stede. Vedtak fattes med
alminnelig flertall blant de avgitte stemmene. Ved stemmelikhet har møtelederen
dobbeltstemme. Beslutningssaker må være inkludert i agendaen senest én dag før
SU-møtet. Medlemmer kan få sin stemme referatført hvis ønskelig.

4 Orientering etter deltagelse under Sveriges BAS kurs

Etter å ha blitt invitert av Sveriges Riksinstruktør deltok Fagsjef under BAS kurs i
Stockholm 15.-17.oktober. I tillegg til å se inn i hva dette kurset består av ble kontakter
opprettet mot flere sentrale instruktører i Sverige samt at generell informasjon om
likheter og forskjeller samt hvor vi kan samarbeide ble diskutert.

SU tok orienteringen til etterretning

Orientering

5 Søknad om fritak flytevest

Bakgrunn:
Det er kommet inn en søknad fra Oslo FSK om fritak for bruk av flytevest under innhopp
på stranda ved Osensjøen

Vedtak:
SU godkjenner søknaden for 2025 med følgende justeringer:

Maks høyde for utsprang 6000 fot
Krav til hoppere uten flytevest: C-lisens
Det tillates ikke å kombinere fritak fra flyteplagg med wingsuit eller blybelte.

Punkt om spot/innflyging og bakkevind/middelvind fjernes

SU ønsker en evaluering av gjennomføring etter at sesongen 2025 er avsluttet.

Beslutning

6 Oksygenhopping

Bakgrunn:

Det ble skrevet en oppgave til C-kurs i 2023 hvor det blant annet ble foreslått nytt
regelverk hva gjelder oksygenhopping (pkt 104.1)

Vedtak:
Regelverket i ovennevnte oppgave implementeres som foreslått opp til og med FL220
med unntak for pkt 104.1.1.3 hvor følgende tekst benyttes:

Beslutning
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“Hoppmester skal være minimum Instruktør 1 og enten ha gjennomført trykkammer
kjøring eller på annen måte ha skaffet seg kompetanse hva gjelder oksygenhopping ved
f.eks. å ha deltatt på planlegging og gjennomføring av oksygenhopping tidligere”

7 Invitasjon/Søknad fra Grenland FSK om gjennomføring av oksygenhopping for
opplæring og skolering av hoppmestre

Bakgrunn:

Grenland ønsker støtte fra SU for å gjennomføre oksygenhopping som da vil være en
arena for godkjennelse av HM ved denne type hopping, se nytt punkt 104.1.1.3 under
punktet over.

Vedtak:

SU stiller seg positive til dette. Dette kan bli en arena for aktuelle HM fra flere klubber å
delta for å øke kompetansen og få tilført den kunnskap som vil kreves for å kunne
operere som HM ved oksygenhopping.

Beslutning

8 Egenerklæring i stedet for legeundersøkelse kurselever

Bakgrunn:
I1-oppgaven til Are Heggmo konkluderer med et forslag om å innføre Egenerklæring (EE)
for grunnkursdeltagere i stedet for legeerklæring (LE).

Vedtak:
SU er positive til dette og jobber fram et forslag sammen med oppgaveforfatter til
distribusjon til klubber og HI-er.

Diskusjon/Be
slutning

9 Digitalt tandemskjema

Bakgrunn:
Tandemskjema er per i dag på papirformat som lagres i en periode i tilfelle en
forsikringssak. Det er kommet inn et forslag om at dette skjemaet gjøres digitalt.

Vedtak:
SU støtter denne, men vil ha en avklaring med bl.a forsikringsselskap innen man beslutter noe

Diskusjon

10 Arbeidsmetode i SU - Kanban

Etter å ha benyttet Kanban siden forrige SU møte oppleves dette som et veldig bra verktøy for
optimalisering av arbeidsflyten og øke produktiviteten.

Vedtak:

SU er enig om å fortsette å bruke Kanban i sitt arbeid.

Beslutning

11 Eventuelt
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12 Neste møte

Besluttes via Doodle
Møtet avsluttet kl 19:45

Beslutning


